

URTEKO SARRERAK (eurotan) Ingresos anuales (euros)	ONDORENGOEN KOPURUA Número de descendientes										
MÁS DE/BAINO GEHIAGO	0	1	2	3	4	5	6	7	8	9	10ETIK GORA 10 Ó MÁS
17.000	2	1	0	0	0	0	0	0	0	0	0
18.500	4	3	2	0	0	0	0	0	0	0	0
19.750	6	5	4	2	0	0	0	0	0	0	0
21.250	8,5	7,5	6,5	4,5	2,5	0	0	0	0	0	0
23.250	11	10	9	7	5	2,5	0	0	0	0	0
25.250	13,3	12	11,3	8,5	7,5	5,5	3,4	0,5	0	0	0
27.500	14,6	13,3	12,6	9,9	9,2	7,8	5,8	3,8	0,8	0	0
30.250	15,8	14,5	13,7	12,4	10,7	8,9	7,9	5,9	3,9	0,9	0
32.250	17	16	15	13,6	12,5	10,8	10	8	7	5	2
35.750	18,1	17,1	16,5	14,7	14,0	13,3	12,2	10,2	9,1	7,1	6,1
41.250	20,0	19,0	18,3	16,9	16,2	15,5	13,7	12,4	11,3	10,2	9,2
48.000	22,1	21,5	20,9	18,9	18,3	17,7	16,6	15,6	14,5	13,4	12,3
55.000	24,1	23,5	23,0	22,0	21,5	20,9	19,8	18,7	17,7	16,6	15,0
62.000	26,1	25,5	24,5	24,0	23,5	22,9	21,9	21,4	19,8	18,7	17,2
69.250	28,3	27,7	27,0	26,6	25,5	25,0	24,4	22,9	21,8	20,3	19,3
75.250	29,6	29,2	28,3	27,3	27,2	26,2	26,1	24,5	23,4	22,3	21,3
82.250	30,8	30,5	30,0	29,4	29,0	28,3	27,7	26,6	25,6	24,5	23,9
94.750	32,2	31,7	31,2	30,8	30,4	30,0	29,5	28,9	27,8	26,8	25,7
107.250	33,5	33,0	32,6	32,3	32,0	31,5	31,0	30,0	29,5	28,5	28,0
120.000	35,1	34,8	34,6	34,0	33,5	32,9	32,4	31,3	30,7	29,7	29,1
132.750	36,2	36,0	35,8	35,0	34,5	33,9	33,4	32,8	32,0	31,0	30,0
146.000	38,0	37,5	37,0	36,5	35,5	34,9	34,4	34,0	33,5	32,0	31,5
200.000	40,0	39,8	39,4	39,0	38,5	38,0	37,5	35,5	34,5	33,7	33,0
280.000	42,0	41,5	41,2	40,8	40,0	39,5	39,0	37,0	36,0	35,2	34,5
350.000	43,0	42,9	42,8	42,5	41,5	41,0	40,5	38,5	37,5	36,7	36

Desgaitasuna duten jarduneko langileei aurreko taulatik ateratzen den atxikipen-ehunekoa aplikatuko zaie, honako eskala honetan adierazitako puntuetan murriztuta:

A las personas trabajadoras en activo discapacitadas se les aplicará el porcentaje de retención que resulte de la tabla anterior minorado en los puntos que señala la siguiente escala:

URTEKO SARRERAK (eurotan) Ingresos anuales (euros)		DESGAITASUN-GRADUA Grado de discapacidad	
...TIK DESDE	...RA HASTA	% 33 EDO HANDIAGO IGUAL O MAYOR DEL 33%	%65 EDO HANDIAGO IGUAL O MAYOR DEL 65%
17.000,01	23.250	5	15
23.250,01	41.250	3	15
41.250,01	94.750	2	8
94.750,01	Hortik aurrera En adelante	2	5
55.350,01	78.390,00	4	8

Aurreko eskalan jasotako minorazioak aplikatzearen ondorioz, ezin izango dira zerotik beherako portzentajeak izan.

Como consecuencia de la aplicación de las minoraciones que recoge la escala anterior, no podrán resultar porcentajes inferiores a cero.

ATXIKIPEN EHUNEKOEN TAULA OROKORRA 2026

Tablas % de retención de IRPF 2026

LAB
EUSKAL
SINDIKALISMO
ERALDATZAILEA



<http://www.lab.eus/afiliatu>

eragín